
Afdelingsbestyrelsesmødet torsdag den 20 april kl. 17.00. 
 
Pkt. 1             Mødt: 
Jørgen, Anette, Kea, Bjarne, Frede,  Conny, Stig og direktør Lis Bentin. 
 
Pkt. 2             Siden sidst: 
Vi aflyste mødet den 30. marts for at deltage i mødet om Aktivitetshuset. Et godt møde, men der 
var ingen deltagere med anden etnisk herkomst. Der er mange gode visioner. 
Mødet som vi henviste til 6. april måtte vi også aflyse, fællesmøde i Boligselskabet, så kom Påsken, 
derfor mødet i dag. 
Hæftet Når du bor i Danmark, et virkeligt godt arbejdsredskab jeg personlig har et godt resultat. 
Jeg afbrød mødet den 2. februar 2017 på grund af en masse ting fra administrationen og der var to 
sygemeldte. Mødet blev genoptaget lørdag den 18 februar kl. 10.00 i KIKKO, det blev et godt møde 
med stort udbytte. 
Der har være holdt byggemøde hvor Jørgen og jeg deltog, vi har sparet en del penge. 
Der er beboere som har nyttehaver, der er fra rådighedsbeløbet givet et tilskud på kr. 334,40. 
 
Pkt. 3             Underskrifter til boligselskabet. 
Organisationsbestyrelsen har vedtaget at der kan til afdelingen udbetales kr. 2.350,00 for brug af 
egen PC og mobiltelefon, hvilket er skattefrit. Afdelingsbestyrelsen skal underskrive at formanden 
får dette beløb til rådighed. Der blev underskrevet. 
 
Pkt. 4             Ændring af budget 2017. 
Når der udbetales kr. 2.350,00 kan der IKKE betales for IT, taletidskort, blækpatroner eller 
fornyelse af PC. I alt 10.800 trukket ud. Der var ønske om at dette beløb brugt sådan: Arbejde i 
afdelingen kr. 4.500,00, Kælder kr. 5.000,00 og diverse kr. 1.300,00. Direktøren gjorde os 
opmærksom på, at disse beløb kunne man se på ved DV mødet den 27. april. 
 
Pkt. 5             DV møde den 27. april. 
Der var fra bestyrelsen en hel del ønsker, direktøren sagde til os, at vi skulle være meget beviste 
om ekstra udgifter, men som det så ud var det næsten kun vedligeholdelse, men alt ville blive 
taget op sammen med inspektørerne. Det er ikke tilladt at fodre fugle, men nogle gør det og det 
giver svineri, Bjarne fortalte om hvordan man på Sukkerfabrikken kom af med dette svineri, indkøb 
en kunstig ørn og sæt den op, men for at det kan virke skal den flyttes med jævne mellemrum og 
her kommer ejendomsfunktionærerne ind i billedet. Afdeling 9 vil gerne deltage, men vi må vente 
for nu ligger fuglene på rede. 
 
Pkt. 7             Forberede sommeren2017, Petanque, grill dage. 
Petanque, her er det Jørgen og Anette der trækker læsset og som sidst, hver tirsdag. Dyst med 
afdeling 6. Grill dage her er det Kea, Anette og Frede der tilrettelægger og køber ind. I alle tilfælde 
alle hjælper alle. Der er også beboere som hjælper. 
 
 
 
 



Pkt. 8             Hvordan får vi beboerne til at overholde husordenen. 
Hvad kan vi gøre for bedre at informere? Det er et emne som næsten altid bliver taget op på 
afdelingsmødet, men vanskeligheden er, at dem som forurener de kommer ikke til 
afdelingsmødet. 
 
Pkt. 9             Eventuelt. 
En god snak over bordet, et godt møde en stor tak til direktør Lis Bentin for aktiv deltagelse. 
 
Frede Nielsen 
Afdelingsformand. 
 
 
 
 


